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Sēde sasaukta 2024. gada 19. decembrī plkst. 9 

Sēde atklāta 2024. gada 19. decembrī plkst. 09.02 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 16 Bauskas novada domes deputāti: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts 

Bruno Bahs, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine Baha, deputāts Voldemārs Čačs, 

deputāts Vilnis Gailums, deputāts Arnolds Jātnieks, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts 

Jānis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Mārtiņš Mediņš, 

deputāts Rihards Melgailis, deputāte Ināra Pētersone, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāts Mārtiņš Cimermanis – attaisnota prombūtne 

deputāte Inita Nagņibeda – attaisnota prombūtne 

deputāte Līga Rimševica - attaisnota prombūtne 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, vadītājas vietniece 

Sarmīte Oļehnoviča, ekonomisti Zaiga Kārkliņa, Marija Abramčika un Ineta Janoviča, 

Administratīvās nodaļas vadītāja Liene Leveika, datorsistēmu un datortīklu administrators 

Mārtiņš Putāns, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Uzņēmējdarbības un mārketinga 

departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciāliste Andra Matuļenko, 

Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Attīstības un plānošanas 

nodaļas vadītāja Ilze Tijone, vides speciālists Valērijs Gabrāns, teritorijas plānotāja Dace 

Platonova, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija 

Spriņķe, Kultūras nodaļas vadītāja Vita Morkūna, Sporta un veselības nodaļas vadītājs Lauris 

Ziemiņš, Sporta un veselības nodaļas projektu vadītāja Santa Grīnberga, Nekustamo īpašumu 

nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciālisti 

Māris Šarķis un Dace Stubure, Codes un Mežotnes pagasta nodaļas vadītājs Zigurds Kalējs, 

Bauskas novada Būvvaldes vadītāja Dace Putna, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja 

Dace Šileika, nekustamo īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, Rundāles apvienības pārvaldes 

vadītājs Aigars Sietiņš, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja 

Baiba Leitlante, izglītības iestādes “Bauskas 2. vidusskola” direktore Vera Grigorjeva, 

izglītības iestādes “Pamūšas pamatskola” direktore Aelita Naumane, izglītības iestādes “Valles 

pamatskola” direktors Jānis Viegliņš, izglītības iestādes “Valles pamatskola” direktora amata 
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kandidāte Dace Bokta-Rībena, izglītības iestādes “Iecavas Mūzikas un mākslas skola” direktore 

Dina Tauriņa, SIA “Lielmežotne” pārstāvis Edgars Cielavs  

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Valles pamatskola" direktora Jāņa Viegliņa 

atbrīvošanu no amata. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” direktora iecelšanu 

amatā. 

4. Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai. 

5. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldības 

budžetu 2025. gadam" apstiprināšanu. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmi. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas 2. vidusskola" 

attīstības plāna 2025.-2027. gadam saskaņošanu. 

8. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Valles pamatskola" 

attīstības plāna 2025.-2027. gadam saskaņošanu. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes "Pamūšas pamatskola" attīstības 

plāna 2025.-2027. gadam saskaņošanu. 

10. Par nedzīvojamo telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Zemgales mutes 

veselības centrs". 

11. Par nedzīvojamo telpu "Virsaiši-1", Codē, Codes pagastā nomas līguma termiņa 

pagarināšanu. 

12. Par atkritumu dalītās vākšanas un pārstrādes atļauju. 

13. Par būvniecības ieceri "Slēgtas lagūnas tipa digestāta krātuves jaunai būvniecībai 

nekustamajā īpašumā "Lielbirzuļi", Iecavas pag., Bauskas nov.". 

14. Par dzīvojamai mājai Mēmeles iela 8, Bauskā funkcionāli nepieciešamā zemesgabala 

pārskatīšanu. 

15. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022.–2028. gadam 

Investīciju plānā. 

16. Par daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas "Saulaine 23", Saulainē, Rundāles pagastā 

pārvaldīšanas un apsaimniekošanas maksas noteikšanu. 

17. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Salātu iela 22-35, Bauskā pārņemšanu Bauskas 

novada pašvaldības īpašumā. 

18. Par nekustamā īpašuma "Jaunās" zemes vienības Mežotnes pagastā nodošanu 

īpašumā bez atlīdzības. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Plūdoņa iela 13-2, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dambenieki", Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dumpji", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kalēji", Mežotnes pagastā 
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nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-2, 

Pastališķi, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-103, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu iela 5-7, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Sporta ielā 7-1, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 2"-2, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 18-1, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1"-7, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1"-8, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1"-10, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1"-12, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, J.Krievs, M.Veinbergs, I.Pētersone) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

Pateicas par budžeta projekta sagatavošanu, uzsverot, ka Bauskas novada pašvaldība ir 

viena no pašvaldībām, kura spējusi sagatavot deputātiem izskatīšanai domes sēdē budžeta 

projektu, kas izskatīts budžeta darba grupā un apvienotajā komiteju sēdē.  

Pašvaldības prioritāšu sarakstā uzsver iepriekšējā mēneša izglītības stratēģijas 

sagatavošanu un apstiprināšanu, kas vērš uzmanību uz nākamā gada izaicinājumiem izglītības 

ekosistēmas sakārtošanā, norādot, ka izglītības ekosistēmas sakārtošanai ir cieša saistība ar jaunā 

finansēšanas modeļa programmas ieviešanu izglītības iestādēs, tomēr nav pilnīgas skaidrības par 

šī jautājuma noregulējumu valstiskā līmenī. Bauskas novada pašvaldības vadība un speciālisti 

aktīvi iesaistījušies procesā un saziņā ar Izglītības un zinātnes ministriju un sniedz savus 

priekšlikumus, plašāks ieskats par šo jautājumu pievienots ziņojumu datnēs.  

Informē par aktualitātēm būvniecības procesos. Noslēgušies divi būtiski būvniecības 

procesi – Vecumnieku vidusskolas pārbūves projekts 17. decembrī ar Būvniecības valsts 

kontroles biroja aktu pieņemts un nodots ekspluatācijā un pabeigts un nodots ekspluatācijā Kalna 

un Zaļās ielas projekts. Pabeigti sekojoši ielu projektēšanas darbi - Jaunās ielas pārbūve 

Vecumniekos, Pilskalna ielas 2. posma un Dārza ielas atjaunošana Bauskā, kā arī ēku 

būvniecības projektēšanas darbi – Uzvaras ielā 1 un Uzvaras ielā 3, Bauskā, kurai sagatavota 

dokumentācija būvniecības iepirkumam un līdz 27. decembrim plānota apspriede ar 

piegādātājiem, lai pēc tam izsludinātu atklātu konkursu. Tiek turpināti būvdarbi - lifta izbūve 

Bauskas pilsētas pamatskolā, sociālā dienesta ēkas vides pieejamības nodrošināšana Rīgas ielā 

29A, Vecumniekos un Rūpniecības ielā 7, Bauskā; Salātu ielas pārbūve no Zaļās ielas līdz Dārza 
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ielas posmam un Pilskalna ielas pirmā posma izbūve (objekts šobrīd ir tehnoloģiskajā 

pārtraukumā). Vairākiem objektiem turpinās projektēšanas darbi, datnēs pievienota informācija.  

Turpinās strīds ar būvnieku par Iecavas vidusskolas jumta pārbūves projektu - ir 

izstrādāti risinājumi, kas nodoti ekspertīzei, un plānots, ka 2025. gada janvārī tiks saņemts 

izstrādāts būvprojekts un varēs turpināt sadarbību ar būvnieku SIA “REATON”, lai nodrošinātu 

šī objekta darbu pabeigšanu pienācīgā kvalitātē.  

Saistībā ar Vecumnieku vidusskolas pārbūves darbu pabeigšanu, 16. decembrī  apmeklēta 

iestāde, lai gūtu pārliecību par kolektīva gatavību izaicinājumiem apgūt jaunās telpas un 

savlaicīgu mācību procesa uzsākšanu jaunajās telpās – šobrīd norit telpu iekārtošanas process, 

mācību procesa īstenošanu jaunajās telpās varētu uzsākt martā pēc skolēnu pavasara brīvlaika. 

Esošajās telpās paliks dizaina tehnoloģiju un aizsardzības mācības kabineti, kā arī pēc telpu 

pielāgošanas un pieejamības nodrošināšanas ēkā tiek plānots iekārtot pagasta bibliotēku. 

Pirmsskolas grupas plānots pārcelt vasaras mēnešos. 17. janvārī plānots jaunbūves atklāšanas 

pasākums un 25. janvārī tiks izziņots pasākums “Vairāk jaudas!” Vecumnieku vidusskolas 

jaunajā zālē. 

Ministru kabinets 2024. gada 3. decembra sēdē pieņēmis rīkojumu par finanšu līdzekļu 

piešķiršanu no valsts budžeta programmas “Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem” Bauskas 

novada pašvaldībai 92 176 EUR apmērā izdevumu segšanai, kas saistīti ar 11. jūlija vētras laikā 

nodarīto postījumu novēršanu pašvaldības īpašumā vai valdījumā esošajiem infrastruktūras 

objektiem un kompensētu pašvaldības izmaksātos pabalstus iedzīvotājiem krīzes situācijā. 

Pārraudzībā ir arī process saistībā ar 29. jūlija vētras postījumiem. 

Tuvojas pieteikumu iesniegšanas termiņš uz SIA “Bauskas novada komunālserviss” 

valdes locekļa amatu. Komisija pēc jaunā gada aktīvi uzsāks pretendentu izvērtēšanas procesu. 

SIA “Bauskas novada komunālserviss” un SIA “Bauskas slimnīca” stratēģiju 

apstiprināšanas termiņš noteikts janvāra mēnesis. Decembrī tika sasaukta SIA “Bauskas 

slimnīca” dalībnieku sapulce, kuras mērķis bija nodrošināt iepriekšējā domes sēdē pieņemto 

lēmumu par pamatkapitāla palielināšanu izpildi un saistībā ar to veiktu statūtu grozījumus. Norit 

darbs pie SIA “Bauskas slimnīca” gaidu vēstules izstrādes, par kuru deputāti tiks informēti. 

Izsaka pateicību apvienību pārvalžu un iestāžu vadītājiem, uzņēmējiem un iedzīvotājiem 

par svētku dekorācijām publiskajā telpā.  

Ziņojumu pieņem zināšanai. 

J.Krievs jautā, vai Būvniecības departamenta ziņojums atspoguļo tikai decembra vai visa 

gada informāciju un kā norit 2. kārtas darbu process sporta skolā “Dartija”. I.Romānovs atbild, 

ka departaments sagatavojis informāciju par aktuālajiem būvniecības un projektēšanas  

procesiem decembrī. M.Veinbergs papildina, ka ziņojumā akcentēts nozīmīgākais, kas uz šo 

brīdi izdarīts; sporta skolas “Dartija” projekts tālāk netiek virzīts, jo nav līdzekļu projekta 

aktualizācijai. 

I.Pētersone precizē par Iecavas vidusskolas jumta remontu – vai būvnieks segs 

izdevumus. M.Veinbergs atbild, ka vairāki būvnieka eksperti secinājuši, ka kļūda ir būvprojektā. 

Lai par to pārliecinātos, pašvaldība pasūtīja neatkarīgu ekspertu, kurš apstiprināja, ka kļūda ir 

būvprojektā, nevis būvniecības realizācijā. Visas pretenzijas jāvērš pret projektētāju, jo izstrādāts 

nepareizs risinājums. Vispirms jāsaņem būvnieka piedāvājums, iespējams SIA “REATON”  

atteiksies no garantijas saistībām; no pašvaldības budžeta tiks segtas darbu izmaksas un pēc tam  

pašvaldība vērsīsies pret projektētāju. I.Pētersone jautā, kādas būs izmaksas. M.Veinbergs atbild, 

ka projektētāji iesniegs tāmi un darbu apjomus, provizoriskās izmaksas 20 000 - 30 000 EUR. 

I.Pētersone jautā, kāda ir virzība bezatlīdzībā nododamo mantu ieguldīšanai 

pamatkapitālā  SIA “Bauskas slimnīca” un SIA “Bauskas novada komunālserviss” procesos. 

I.Romānovs atbild, ka SIA “Bauskas novada komunālserviss” pieņemti nepieciešamie lēmumi, 

kas iesniegti Uzņēmuma reģistrā - papildus jāsagatavo nodošanas-pieņemšanas akts; saistībā ar 

SIA “Bauskas slimnīca” nepieciešamas mantas novērtēšanas process. I.Pētersone jautā, kad tas 

varētu notikt. I.Romānovs atbild, ka tas varētu notikt pirmajā ceturksnī. I.Pētersone turpina, ka 

SIA “Bauskas novada komunālserviss” iepriekšējais vadītājs minēja, ka daļa no pamatlīdzekļiem 
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kapitālsabiedrībai nav nepieciešami – kas ar tiem notiks. I.Romānovs atbild, ka šāds sadalījums 

nav bijis darba kārtībā, turpmāk informēs par virzību. I.Pētersone uzsver, ka šādu jautājumu 

iepriekš aktualizējis deputāts R.Melgailis, pēc kura tika pieņemts darbam. I.Romānovs atkārtoti 

pieņem darbam. 

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Valles pamatskola" direktora Jāņa Viegliņa 

atbrīvošanu no amata. 

 

(I.Romānovs, A.Okmanis, J.Viegliņš) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Pašvaldībā 2024. gada 21. novembrī saņemts Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Valles pamatskola” direktora Jāņa Viegliņa iesniegums ar lūgumu izbeigt darba tiesiskās 

attiecības 2024. gada 31. decembrī savstarpēji vienojoties. Aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 A.Okmanis jautā par iemesliem, kādēļ šis amats tiek atstāts un ko atbildētu tiem, kas 

izsaka minējumus, ka skolas direktors atstāj amatu tādēļ, ka janvārī paredzēta ne tikai skolas 

akreditācija, bet arī direktora Izglītības kvalitātes valsts dienesta personīgā atestācija.  J.Viegliņš  

atbild, ka izteikti dažādi minējumi, bet savā video uzrunā sabiedrībai minēja, ka izdarījis to, ko 

vislabāk prot un uz Valles pamatskolu atnāca brīdī, kad bija nepieciešama liela enerģija un 

atbalsts, lai skolu celtu; tagad ir pienācis laiks, kad nepieciešams nodrošināt augstu kvalitāti un 

šajā brīdī saprot un apzinās, ka ne visās dzīves un profesionālās jomās ir pašas labākās prasmes. 

Ar lielu prieku atbalsta kolēģes D.Boktas-Rībenas apstiprināšanu direktores amatā, jo viņai 

piemīt šīs prasmes; Valles pamatskola ir gatava akreditācijai. Pateicas Bauskas novada domei par 

atbalstu un norāda, ka novadā bērni ir pirmajā vietā. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 569 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Valles pamatskola" direktora Jāņa Viegliņa atbrīvošanu no amata". 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” direktora iecelšanu amatā. 

 

(I.Romānovs, D.Bokta-Rībena) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Pamatojoties uz Bauskas novada domes priekšsēdētāja 2024. gada 27. novembra 

rīkojumu “Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” direktora amata 

konkursa organizēšanu un komisijas izveidošanu” konkursa nolikuma noteiktajā kārtībā uz 

iestādes “Valles pamatskola” direktora amatu tika izsludināts atklāts konkurss. 2024. gada 16. 
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decembrī noslēdzās pieteikumu iesniegšana. Ar pašvaldības rīkojumu izveidotā amata 

pretendentu vērtēšanas komisija, izvērtējot amata pretendentu atbilstību izvirzītajām prasībām, 

par piemērotāko atzina D.Boktu-Rībenu un rosina domei pieņemt lēmumu par D.Boktas-Rībenas 

iecelšanu Bauskas novada pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” direktora amatā no 2025. 

gada 2. janvāra, nosakot 3 mēnešu pārbaudes laiku un mēneša darba algas likmi 1 955 EUR līdz 

2025. gada 31. augustam.  

D.Bokta-Rībena izsaka pateicību par uzticēto atbildīgo amatu gatavībā to pildīt pēc labākās 

sirdsapziņas - ir prieks un lepnums būt daļai no lielās Bauskas novada komandas, kas nodrošina 

ļoti draudzīgu, atbalstošu un patīkamu vidi, kurā skoloties Valles pamatskolas audzēkņiem. Ir 

sajutusi lielu atbalstu no kolēģiem un vecākiem, tādēļ ir lepnums un gods šeit strādāt - lai darbs 

par mani runā.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 570 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Valles pamatskola" direktora iecelšanu amatā". 

 

 

4.p. 

Par atļauju valsts amatpersonas amata savienošanai. 

 

(I.Romānovs, A.Okmanis, D.Tauriņa, A.Spriņķe, L.Baha, G.Kalniņš, I.Pētersone, J.Krievs) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Pašvaldībā 5. novembrī saņemts iestādes “Iecavas Mūzikas un mākslas skola” direktores 

iesniegums ar lūgumu atļaut savienot direktora amatu ar Jelgavas novada domes priekšsēdētāja 

vietnieka amatu. Likuma “Par interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu darbībā” noteic, 

ka šajā likumā noteiktajos gadījumos valsts amatpersonai (institūcijai), saņemot lūgumu atļaut 

valsts amatpersonas amatu savienot ar citu amatu, ir pienākums izvērtēt, vai amatu savienošana 

neradīs interešu konfliktu, nebūs pretrunā ar valsts amatpersonai saistošām ētikas normām un 

nekaitēs valsts amatpersonas tiešo pienākumu pildīšanai, un mēneša laikā pieņemt lēmumu par 

atļaujas izsniegšanu vai atteikšanos izsniegt atļauju amatu savienošanai. Savukārt 12. novembrī 

Bauskas novada dome saņēmusi skolas direktores iesniegumu ar lūgumu atlikt jautājuma 

izskatīšanu līdz Jelgavas novada domes lēmuma pieņemšanai par atļaujas izsniegšanu. Izvērtējot 

darba līgumu, kas noslēgts starp novada pašvaldību un D.Tauriņu, kā arī iestādes nolikumā 

direktoram noteiktos pienākumus un, izvērtējot tos kopsakarībā ar Jelgavas novada pašvaldības 

nolikumā minētajiem domes priekšsēdētāja vietnieka izglītības, sporta un kultūras jautājumu 

pamatuzdevumiem un ņemot vērā iepriekš minēto, ir secināms, ka “Iecavas mūzikas un mākslas 

skola” direktora amata un Jelgavas novada domes priekšsēdētāja vietnieka izglītības, sporta un 

kultūras jautājumos amata pienākumu izpildes savienošanā nav konstatējamas interešu konfliktu 

pazīmes un šī amatu savienošana nerada interešu konfliktu un tā nav pretrunā ar valsts 

amatpersonai saistošām ētikas normām un nekaitē valsts amatpersonas pienākumu pildīšanai. 

Likuma regulējums pasaka arī pašas amatpersonas pienākumus sekot līdzi interešu konflikta 

iespējamībai un nekavējoties informēt domi par šādu konfliktu rašanos. Pamatojoties uz šo 



7 

 

izvērtējumu un interešu konflikta likuma normu regulējumu, sagatavots lēmums atļaut “Iecavas 

Mūzikas un mākslas skola” direktorei D.Tauriņai savienot skolas direktora amatu ar Jelgavas 

novada domes priekšsēdētāja vietnieka izglītības, sporta un kultūras jautājumos amata 

pienākumu izpildi. Lēmumu var apstrīdēt Administratīvā rajona tiesā viena mēneša laikā no 

lēmuma pieņemšanas. Papildinot sacīto, informē, ka vakar saņemts direktores D.Tauriņas 

iesniegums par atvaļinājuma piešķiršanu bez algas saglabāšanas uz Jelgavas novada domes 

priekšsēdētāja vietnieka amata pienākumu pildīšanas laiku no 2025. gada 1. janvāra līdz 

provizoriski 2025. gada 7. jūlijam un lūdz nozīmēt par direktora vietnieci izglītības jomā 

S.Lazbergu viņas prombūtnes laikā. Iesniegums nodots Personāla nodaļai rīkojuma 

sagatavošanai. Izsaka atbalstu šim iesniegumam un aicina atbalstīt sagatavoto lēmumu, aicinot 

arī D.Tauriņu sniegt komentāru.  

 A.Okmanis rezumē, ka lēmumā uzsvērta eventuālā interešu konflikta neesamība, bet 

būtiskākais jautājums, vai šos amatus var fiziski savienot; aicina izteikties izglītības iestādes 

direktori D.Tauriņu. 

 D.Tauriņa informē, ka iesniegumiem ir vairāki apsvērumi - pirmais no tiem politiskais 

amats, kur esība ir noteikta, tāpēc pēdējā iesniegumā norādīja provizorisku laika periodu, t.i., kā 

drošības spilvens; kolēģu izteikta vēlme pabeigt šo mācību gadu tā, kā ieplānots viņas vadībā; 

apsvērums arī tāds, ja skolai jāmeklē jauns direktors, to organizējot vasaras periodā plašākam 

kandidātu lokam; abu amatu darba slodzes praktiski nevar savienot, tāpēc lūdz bezalgas 

atvaļinājumu; aicina atbalstīt. 

 A.Okmanis rezumē, ka galvenais iemesls amatu savienošanai, lai gada vidū nebūtu 

jāmeklē jauns direktors, kā arī kolektīva vēlme turpināt darbu D.Tauriņas vadībā; lūdz Izglītības, 

kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītājas apliecinājumu. A.Spriņķe 

apliecina, ka D.Tauriņa sevi ir ļoti labi pierādījusi kā skolas direktore ārējā novērtēšanas procesā, 

ir ļoti labs iekšējais kolektīvais klimats un kolektīva vēlme ir saglabāt esošo sastāvu vadības 

līmenī. 

 L.Baha uzsver uz abu amatu augsto atbildību, pēc iesnieguma saprata, kurš no amatiem 

būs prioritārais, un jautā A.Spriņķei par divu izglītības iestāžu apsekošanu Iecavā, t.sk., arī 

“Iecavas Mūzikas un mākslas skola”. D.Tauriņa atbild, ka Izglītības nodaļa “Iecavas Mūzikas un 

mākslas skola” apsekošanu pārcēla uz janvāri saistībā ar nodaļas pārslodzi; apstiprina, ka 

prioritārais ir domes priekšsēdētāja vietnieka amats.  

 G.Kalniņš rezumē, ka sākotnēji bija jautājums par pilnas slodzes amatu fizisku 

savienošanu, bet pēc izpilddirektora informācijas par otro iesniegumu, norāda, ka sagatavotais 

lēmuma projekts neliecina par iestādes “Iecavas Mūzikas un mākslas skola” interesēm un nav īsti 

saprotams – ja ir tik laba kolektīva sadarbība, vai bija nepieciešamība procesa izmaiņām; saprot, 

ka katrs izdara savas izvēles izšķirīgās dzīves situācijās, tomēr neizprot pusgada perioda “pauzi”, 

lai pēc nākamajām vēlēšanām lemtu par jaunu skolas direktoru. 

 A.Okmanis akcentē, ka šajā situācijā runa ir par skolas interesēm, lai kolektīvs varētu 

kopīgi turpināt plānotos darbus.  

 I.Pētersone viennozīmīgi neatbalsta sagatavoto lēmuma projektu, jo jau iepriekš formāli 

un neformāli paudusi savu viedokli; saprot, ka nepastāv interešu konflikts kā tāds, tomēr 

izpilddirektora ziņojums un iesniegumu secība, kā arī D.Tauriņas paustais, neliecina par skolas 

interesēm – šobrīd tiek mēģināts izdabāt skolas direktores interesēm, jo viņa skaidri un ļoti 

godīgi pateica, kāpēc viņa ir rakstījusi iesniegumus un paudusi viedokli nodrošinot sev “drošības 

spilvenu” skolas direktores amatā, ja viņu vēlēšanās atkārtoti neievēlēs; pusgadu vienkārši imitēt 

darbu skolā nav skolas vadība; iespējams, ka pusgada laikā neatradīs jaunu direktoru, tas varētu 

ievilkties līdz vasarai; atkarībā no vēlēšanu rezultātiem, pašreizējai skolas direktorei būs iespēja 

kandidēt uz skolas direktora amatu godīgā konkurencē. Izdabāt vienam cilvēkam ir nepareizi un 

tas ir nepareizs signāls arī pārējiem novadā strādājošajiem. 

 J.Krievs rezumē, ka “labs direktors uz ceļa nemētājas”, izsaka atbalstu skolas direktores 

kompetencei, pēdējais direktores iesniegums norāda uz viņas godīgumu atzīt, ka amati nav 

savienojami; kolektīvs atbalsta direktori, deputāti vēlas pieņemt lēmumu pret, tajā pašā laikā 
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deputāti pieņem pozitīvu lēmumu jautājumā par digestāta krātuvi Iecavā, kaut gan iedzīvotāji ir 

pret; neredz loģiku; zināmā mērā piekrīt I.Pētersones izteiktajam viedoklim, bet skola nepaliek 

bez vadības, Iecavas skolas vadība ir sevi pierādījusi; ja ir šī iespēja atbalstīt direktori, tad tas 

būtu jādara, aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

 I.Romānovs rezumē, ka kā izpilddirektors nav saņēmis nevienu sliktu norādi par 

nepilnībām skolas pārvaldībā un piekrīt deputāta J.Krieva viedoklim, ka šajā situācijā, vērtējot 

direktores ieguldījumu, skolas attīstības plānus un starptautisko sadarbību, aicina atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu. 

 D.Tauriņa pateicas par vadības labajiem vārdiem par viņas darbu, lēmuma rezultātu 

neuztvers personīgi, jo izprot abu pušu nostāju. 

 A.Okmanis aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu, aicinot uzticēties speciālistiem, 

kas ikdienā sadarbojas ar skolu un tās darbību novērtē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Jānis Siugalis, 

Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  
5 (Laine Baha, Bruno Bahs, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Ināra 

Pētersone) 

"ATTURAS" -  2 (Mārtiņš Mediņš, Voldemārs Čačs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 571 "Par atļauju valsts amatpersonas amata 

savienošanai". 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2025. gadam" apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, I.Spurķe) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Spurķe. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts komiteju apvienotajā sēdē, lūdz ziņojumu. 

 I.Spurķe ziņo, ka budžeta materiāli skatāmi saistošo noteikumu 6 pielikumos, 

paskaidrojuma rakstā un tā pielikumā.  

Pamatbudžeta kopējie ieņēmumi tiek plānoti 79,6 milj. EUR apmērā, aizņēmumu 

saņemšanai gandrīz 3,6 milj. EUR (aizņēmumi uzsāktiem projektiem saskaņā ar noslēgtiem 

Valsts kases aizdevuma līgumiem, kā arī tiek iekļauti 2 jauni aizņēmumi Atveseļošanas fonda 

projektu īstenošanai). 

Atlikums gada sākumā tiek prognozēts 8,99 milj. EUR, kura apjoms tiks precizēts 

atbilstoši faktiskajam budžeta līdzekļu atlikumam uz 2025. gada 1. janvāri.  

Pamatbudžeta izdevumi tiek plānoti 86,1 milj. EUR apmērā - pamatfunkciju 

nodrošināšanai 76,3 milj. EUR un attīstības programmas izdevumi 8,6 milj. EUR (uzsāktie 

projekti, kuru īstenošana tiek turpināta nākamgad, kā arī apstiprinātie projekti, par kuriem ir 

noslēgti īstenošanas līgumi, līdzdalības budžeta projekts un atbalsta programmas). 

Rezerves fondam tiek paredzēti 400 000 EUR, līdzfinansējums jaunu projektu īstenošanai 

700 000 EUR, Ukrainas iedzīvotāju izmitināšanas izdevumiem tiek paredzēti 30 000 EUR. 

Plānotais atlikums gada beigās plānots 1,9 milj. apmērā, lielākoties valsts budžeta 

finansējums pedagogu atlīdzībai.  
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Pamatbudžeta ieņēmumu struktūrā vislielākais īpatsvars ir iedzīvotāju ienākuma 

nodoklim 46,9 % apmērā, valsts budžeta transfertiem 4,6 % apmērā, nekustamā īpašuma 

nodoklim 5,4 % un iestāžu pašu ieņēmumiem 4,1 %.  

Pamatbudžeta sastāvā vispārējie ieņēmumi sastāda 70,1 milj. EUR, viens no lielākajiem 

vispārējo ieņēmumu avotiem ir iedzīvotāju ienākumu nodoklis, kas tiek plānots 37,3 milj. EUR 

apmērā - salīdzinot ar šo gadu pieaugums ir 9,9 % jeb gandrīz 3,4 milj. EUR. Nākamā lielākā 

ieņēmumu sadaļa ir dotācija no izlīdzināšanas fonda, kas tiek plānota gandrīz 7,6 milj. EUR 

apmērā – pieaugums 14,7 % jeb 970 000 EUR, nekustamā īpašuma nodoklis tiek plānots 4,3 

milj. EUR apmērā. Kopējais vispārējo ieņēmumu pieaugums, salīdzinot ar šo gadu, ir 6,7 %. 

Valsts budžeta transfertu sadaļā tiek plānoti 33,1 milj. EUR – valsts finansējums 

konkrētiem mērķiem 23,1 milj. EUR, no tā izglītības jomā tiek plānoti 18,9 milj. EUR, sociāliem 

pasākumiem 2,2 milj. EUR, ceļiem un ielām nepilni 1,5 milj. EUR, pārējiem mērķiem 589 000 

EUR. Tāpat paredzēts saņemt Eiropas Savienības fondu finansēšanas līdzekļus 2,5 milj. EUR 

apmērā. Salīdzinot ar šo gadu valsts budžeta finansējums konkrētiem mērķiem paredzēts lielāks 

– asistentu pakalpojumiem izglītības iestādēs par 12,5 %, interešu izglītībai pieaugums 8,4 %. 

Vislielākais samazinājums pārējo mērķdotāciju sadaļā, jo 2024. gadā saņemti 2,6 milj. EUR 

Kalna un Zaļās ielas seguma pārbūvei un samazinājumu ietekmēja arī Iecavas veselības centra 

likvidācija.  

Pamatbudžeta izdevumu kopapjomā, kas ir 86,1 milj. EUR, lielākais īpatsvars ir izglītībai 

47,9 %, tai seko sociālā aizsardzība 15,1 %, teritoriju un mājokļu apsaimniekošana 9,5 %, 

ekonomiskā darbība 9,3 %. Salīdzinājumā ar šo gadu vides aizsardzības, sociālās aizsardzības un 

sabiedriskās kārtības jomās ir pieaugums saistībā ar jauno projektu uzsākšanu un sabiedriskajai 

kārtībai lielāks finansējums tiek paredzēts pašvaldības policijas darba nodrošināšanai. 

Samazinājums ir veselības jomā saistībā ar Iecavas veselības centra likvidāciju un ekonomiskajai 

darbībai samazinājums ir 34,5 % saistībā ar ceļu investīciju projektu, kas pašreizējā budžeta 

redakcijā plānoti mazākā apjomā nekā šogad.  

Izglītības izdevumi tiek plānoti 41,2 milj. EUR apmērā - sadalījumā pa iestādēm 

redzams, ka vislielākais izdevumu apjoms ir novada lielākajām izglītības iestādēm, kā arī 

administrācijai, kurā ietverti projektu izdevumi. Pēc ekonomiskās klasifikācijas kodiem lielākais 

īpatsvars ir atlīdzībai 30,7 milj. EUR, no tiem pedagogu atlīdzībai no valsts budžeta finansējuma 

tiek plānoti 17,4 milj. EUR, no pašvaldības budžeta 4,9 milj. EUR, pārējo darbinieku atlīdzībai 

8,4 milj. EUR.  

Sociālajai aizsardzībai tiek paredzēti nepilni 13 milj. EUR – Bauskas novada Sociālā 

dienesta izdevumi 8,6 milj. EUR, pansionāta “Atvasara” izdevumi 785 000 EUR, bāriņtiesas 

461 000 EUR un Bauskas novada administrācijas 3,2 milj. EUR apmērā, ietverot izdevumus 

projektu īstenošanai. 

Pēc ekonomiskās klasifikācijas kodiem lielākie izdevumi ir sociāla rakstura 

maksājumiem un kompensācijām 4,8 milj. EUR (uzturēšanās ilgstošas sociālās aprūpes iestādēs, 

mājokļa pabalsts, aprūpe mājās u.c.). Atlīdzībai šajā sadaļā 32,2 % un kapitālie izdevumi 3 milj. 

EUR projektu īstenošanai. 

Teritoriju un mājokļu apsaimniekošanai tiek plānoti 8,2 milj. EUR - izdevumi apvienību 

pārvaldēm nekustamā īpašuma apsaimniekošanai un teritoriju labiekārtošanai, ielu 

apgaismošanai, pašvaldību dzīvojamā fonda un mājokļu apsaimniekošanai. Šajā sadaļā Bauskas 

novada administrācijai plānoti 918 000 EUR projektu īstenošanai, pašvaldības attīstības un 

teritorijas plānošanai, atbalsta pasākumiem daudzdzīvokļu dzīvojamo māju apsaimniekošanai un 

projekta “Iedzīvotāji veido savu vidi” izdevumiem. Lielākais īpatsvars pēc ekonomiskās 

klasifikācijas kodiem paredzēts preču/pakalpojumu sadaļai 14,7 milj. EUR, atlīdzībai 2,9 milj. 

EUR.  

Ekonomiskajai darbībai tiek plānoti gandrīz 8 milj. EUR - izdevumi apvienību pārvaldēm 

ceļu un ielu un transportu uzturēšanai; ceļu uzturēšanai tiek plānoti 2,4 milj. EUR, kur izdevumu 

finansēšanas avoti ir valsts budžeta mērķdotācija, kas pašlaik tiek plānota šī gada apmērā 

(nepilni 1,5 milj. EUR), kā arī pašvaldības finansējums 60 % apmērā no mērķdotācijas apjoma. 
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Bauskas novada administrācijai plānoti 4,8 milj. EUR apmērā izdevumiem projektu īstenošanai, 

līdzdalības budžeta projektam, jaunu projektu uzsākšanai un atbalstam nevalstiskajām 

organizācijām. Pēc ekonomiskās klasifikācijas kodiem vislielākais īpatsvars ir kapitāliem 

izdevumiem un precēm/pakalpojumiem. 

Atpūtai un kultūrai tiek paredzēti 6,7 milj. EUR - izdevumi kultūras iestāžu darbības 

nodrošināšanai un pasākumiem, bibliotēku, muzeju, novadpētniecības centru uzturēšanai un 

māksliniecisko vadītāju atlīdzībai, sporta nodaļai un sporta pasākumiem. Pēc ekonomiskās 

klasifikācijas kodiem lielākais īpatsvars ir atlīdzībai - gandrīz 4 milj. EUR, 

precēm/pakalpojumiem 2,1 milj. EUR. 

Kopējos pamatbudžeta izdevumos lielākais īpatsvars ir atlīdzībai 55,4 %, no tās gandrīz 

26 % ir pedagogu atlīdzībai un 29 % pārējo darbinieku atlīdzībai. Precēm/pakalpojumiem 24,1 

%, kapitālajiem izdevumiem 11 %. Salīdzinājumā ar šo gadu izdevumu pieaugums ir sociālā 

rakstura maksājumiem un kompensācijām (ilgstošas sociālās aprūpes iestādēs, aprūpes mājās 

pakalpojumi), 2,8 % pieaugums subsīdijās un dotācijās skaidrojams ar lielāku atbalstu biedrībām 

sporta un kultūras jomā. Samazinājums kapitālajiem izdevumiem 39,2 % saistībā ar mazāku 

izdevumu apjoma projektiem; 19,2 % samazinājums transfertu izdevumos (2024. gad tika veikti 

norēķini par projektiem); 10,9 % samazinājums procentu izdevumiem (2024. gadā veikta 

projektu aizņēmumu pirmstermiņa atmaksa saņemto gala maksājumu apmērā un ERIBOR 

procentu likmes samazinājums).  

Saistību apmērs aprēķināts, ņemot vērā šobrīd spēkā esošos Valsts kases aizdevuma 

līgumus un 2 jaunos aizņēmumus, kas tiek iekļauti šajā budžeta projektā. Sagaidāmā prognoze 

2025. gadā ir 13,1 % ar tendenci turpmākajos gados samazināties.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Tehnisku iemeslu dēļ deputāts 

V.Čačs balso “Par” ar roku. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 572 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2025. gadam" 

apstiprināšanu". 

 

 A.Okmanis pateicas par kvalitatīvu un sistemātisku darbu budžeta tāmju sagatavošanā. 

 

  

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmi. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs. 

Lēmuma projekts paredz izglītības iestāžu “Bauskas Valsts ģimnāzija”, “Iecavas vidusskola” un 

“Vecumnieku vidusskola” direktoru atalgojuma izmaiņas, saistībā ar grozījumiem pašvaldības 

noteikumos Nr. 4 “Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”, vai 

nepieciešams ziņojums. 
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Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Deputāte 

S.Lineja balsojumā nepiedalās. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Jānis Siugalis, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Solveiga Lineja) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 573 "Par Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestāžu vadītāju mēneša darba algas likmi". 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Bauskas 2. vidusskola" 

attīstības plāna 2025.-2027. gadam saskaņošanu. 

 

(A.Okmanis, V.Grigorjeva, I.Pētersone, A.Spriņķe, G.Kalniņš, J.Krievs) 

 

Ziņo: A.Okmanis, V.Grigorjeva. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, 

lūdz ziņojumu. 

 V.Grigorjeva lūdz saskaņot izglītības iestādes “Bauskas 2. vidusskola” attīstības plānu 

2025.-2027. gadam, uzsverot iestādes kolektīva stabilitāti un skolēnu skaita pieaugumu katru 

gadu, realizējot četras izglītības programmas vidusskolas posmā. Lepnums par izglītojamo 

olimpiāžu rezultātiem novada un valsts līmenī. Pedagogi mācību procesā efektīvi realizē Skola 

2030 mācību programmu. Izsaka pateicību novada domei, Attīstības un plānošanas un 

Ekonomikas nodaļām saistībā ar izglītības iestādes renovācijas projektu. Turpmākajā periodā 

izglītības iestāde plāno efektīvāku sadarbību ar izglītojamo vecākiem, uzsverot skolas padomes 

progresivitāti, mākslīgā intelekta attīstīšanu pedagogu un izglītojamo mācību procesa 

uzlabošanā, civilās aizsardzības plāna aktualizēšanu, valsts aizsardzības mācību un skolēnu-

jaunsargu iniciatīvas nodrošināšanu, dalību starptautiskos projektos un jaunu pedagogu piesaisti. 

Lūdz saskaņot sagatavoto izglītības iestādes attīstības plānu, kas izskatīts un atbalstīts Izglītības, 

kultūras un sporta komitejas sēdē.  

 I.Pētersone jautā, vai attīstības plānu struktūra ir apstiprināta valsts līmenī vai tā ir 

pašvaldības noteikta - saturiski saprot mērķus, izvirzītos uzdevumus, bet konkrētu plānu ar 

konkrētiem uzdevumiem un to izpildes termiņiem nesaskata. A.Spriņķe atbild, ka šo formātu, 

kas pielāgojams visām izglītības iestādēm, nosaka Izglītības kvalitātes valsts dienests. Pirms 

diviem gadiem notika visu izglītības iestāžu vadītāju apmācības plānu veidošanā un tas sasaucas 

ar valstī noteiktajām izglītības attīstības pamatnostādnēm, līdz ar to plāns vairāk ir kā politiski 

pamatots dokuments, kurā ir mazāk konkrētības, bet tajā ietver tās sadaļas un tos principus, kas 

valstī šobrīd kā ietvars noteikts. I.Pētersone turpina, ka mulsina, ka nav norādīts, kā nonāk līdz 

noteikto prioritāšu kvantitatīviem un kvalitatīviem rezultātiem. A.Spriņķe atbild, ka plānā ir 

izvērsti apakšuzdevumi, kuri norāda, kā tiek sasniegti rezultāti. I.Pētersone norāda, ka plānā nav 

saprotams, kā rezultātus sasniedz, bet saprot, ka tas noteikts valsts līmenī vienādi, pieļauj, ka 

savādāk nevar rīkoties. A.Spriņķe pieļauj, ka varētu vērtēt rīkoties savādāk, bet vērš uzmanību, 

ka visā valstī noteikta vienota sistēma, līdz ar to nevajadzētu atkāpties no valsts uzstādījumiem. 

 G.Kalniņš norāda, ka iestādes “Valles pamatskola” attīstības plānam ir cita struktūra ar 

iezīmētiem termiņiem, kas netiek ņemti vērā – vai Izglītības nodaļa izvērtē attīstības plānu 
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saprotamību. A.Spriņķe atbild, ka Izglītības nodaļa ar izglītības iestāžu vadību ir pārrunājusi 

plāna struktūru, katram attīstības plānam pievienots nodaļas akcepts. Saistībā ar “Valles 

pamatskola” plāna atšķirībām, tās ir pieļaujamas noteiktās robežās; plāna modelis “Bauskas 2. 

vidusskola” attīstības plānam ir ļoti precīzs un valstiski noteikts; iestādei pamatojot, tā var 

pielāgot plāna struktūru atbilstoši iestādes vajadzībām. 

 I.Pētersone jautā, kāda ir šo plānu sasaiste ar apstiprināto izglītības stratēģiju. A.Spriņķe 

atbild, ka visi tie virzieni, kas šobrīd ir skolu attīstības plānos, sakrīt ar attīstības stratēģiju. 

I.Pētersone turpina – skolu attīstības plānos jau būtu jābūt precīzākiem virzieniem, pamatojoties 

uz novada izglītības stratēģijā minēto mērķu sasniegšanu. A.Spriņķe piekrīt, bet tam būtu 

nepieciešams izstrādāt piedāvājumu novada līmenī, lai nodrošinātu secīguma sasaisti starp 

izglītības iestāžu attīstības plāniem un novada izglītības stratēģiju; turpmākai darbībai šī principa 

ieviešana jāizvērtē. I.Pētersone norāda, ka tas būtu pamats, ar ko sākt, jo sasaistei ir jābūt. 

A.Spriņķe atbild, ka vispārējos uzdevumos plāni un stratēģija ir sasaistīti; šobrīd konkrēti 

uzdevumi attīstības plānos nav minēti.  

 J.Krievs izsakās par Izglītības, kultūras un sporta komitejā runāto – šo plānu minimālo 

termiņu 3 gadi nosaka MK noteikumi Nr. 528; zināmas problēmas būtu sasaistei ar novada 

izglītības stratēģiju, jo termiņi ir dažādi, pieļauj iespēju mainīt šo plānu termiņu uz 5 gadiem.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Jānis Siugalis, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Ināra Pētersone) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 574 "Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās 

izglītības iestādes "Bauskas 2. vidusskola" attīstības plāna 2025.-2027. 

gadam saskaņošanu". 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Valles pamatskola" 

attīstības plāna 2025.-2027. gadam saskaņošanu. 

 

(A.Okmanis, J.Viegliņš, G.Kalniņš, I.Pētersone, R.Ābelnieks, L.Baha, B.Bahs) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Viegliņš. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, 

aicina direktoru izteikties.  

 J.Viegliņš izsaka pateicību par kopīgo darbu un sevišķi Izglītības nodaļai par iesaisti un 

aicina atbalstīt sagatavoto attīstības plānu, norādot, ka iestādes “Valles pamatskola” attīstības 

plāns balstās uz kvalitāti, akcentējot iekļaujošās izglītības nozīmību, jaunās vērtēšanas sistēmas 

pielāgošanu, kā arī skolēnu motivācijas un atbalsta pasākumu veicināšanu. 

 G.Kalniņš izsakās, ka nav skaidras skolas attīstības prioritātes un sasniedzamie rezultāti –

norādīts it kā sadalījums pa gadiem ar paskaidrojošo tekstu; 4. sadaļas plānotajos sasniedzamos 

rezultātos var tikai nojaust paredzamās darbības un tā rezultātus, viņaprāt, plāns nav gatavs 

dokuments. J.Viegliņš skaidro, ka, viņaprāt, plānam būtu jāatbilst Bauskas novada kopējai 

vīzijai, bet šis ir plāns pašam skolas direktoram, kurš vada skolu un pēc šī plāna kopā ar 

kolektīvu strādā, lai fokusētos uz sasniedzamiem rezultātiem, kas nav noteikti precīzos skaitļos 
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un nav skaidrs, kurā gadā šie rezultāti tiks sasniegti, jo situācija ar skolu ir mainīga un 

neparedzama; plāns ir fokuss direktoram un komandai un sastāvdaļa no novada kopējā plāna. 

G.Kalniņš norāda, ka tā nav atbilde uz uzdoto jautājumu, runa ir par plāna izpildījumu – 

pielikuma 4. sadaļas par skolas attīstības prioritāšu plānotajiem sasniedzamiem rezultātiem 

kolonnām. J.Viegliņš izskaidro sadaļas pirmā kritērija interpretāciju. G.Kalniņš jautā, vai par 3. 

sadaļu ir redzami sasniedzamie rezultāti. J.Viegliņš izskaidro, ka norādīti virzieni, uz kuriem 

izglītības iestāde virzās.  

 A.Okmanis vērš uzmanību, ka attīstības plānu ailēs ir dažādi norādīti kvantitatīvie un 

kvalitatīvie sasniedzamie rezultāti.  

 I.Pētersone vērš uzmanību uz tabulas kritēriju kvalitatīvajiem sasniedzamajiem 

rezultātiem, piemēram, norādītie rezultāti “Rezultātu izvērtēšana”, “Sadarbība ar vecākiem”, 

“Tiek noskaidrotas absolventu izvēlētās izglītības iestādes” ir plaši un neko neizskaidrojoši, jo kā 

pēc tam var novērtēt, ka šie rezultāti ir sasniegti; viņasprāt, par plānu nevar balsot un to 

nepieciešams pilnveidot, konkretizējot sasniedzamos rezultātus.  

 A.Okmanis vērš uzmanību, ka janvārī paredzēta skolas akreditācija, kura nevar notikt bez 

saskaņota attīstības plāna, Izglītības nodaļa sniegusi pozitīvu atzinumu; aicina Izglītības, kultūras 

un sporta komitejas priekšsēdētājam sniegt komitejas viedokli. 

 R.Ābelnieks informē, ka komitejā tika izskatīti 3 izglītības iestāžu attīstības plāni un 

līdzšinējā pieredze rāda, ka šāda veida dokumenti šķituši formāli un nepieciešami skolas 

akreditācijas nodrošināšanai. Izglītības nodaļa tos akceptēja un komiteja to neapstrīdēja, detaļās 

diskusijas nebija un tie tika atbalstīti.  

 L.Baha izsakās par kolēģu teikto un piekrīt, ka mērķiem un rezultātiem ir jābūt 

izmērāmiem; ir pieņemta izglītības stratēģija, kuras termiņš ir 2029. gads, plānus apstiprina līdz 

2027. gadam; stratēģijā īstenotajiem plāniem, kurā indikatīvais gads norādīts 2027. gads, jau 

būtu jābūt sasniegtiem vai vismaz jātiecās uz to; piekrīt deputātes I.Pētersones teiktajam par to, 

ka skolas attīstības plāniem būtu jākorelē arī ar augstākstāvošo izglītības stratēģiju; izglītības 

stratēģijā ir sadaļa “Stratēģijas izpilde un uzraudzība” un tajā minēts, ka par stratēģijas vispārēju 

ieviešanu un resursu piešķiršanu rīcības plānā noteikto darbību īstenošanai atbildīga ir Bauskas 

novada pašvaldības dome - attiecīgi Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības 

departaments reizi gadā atbilstoši minētajam plānā veic monitoringa pasākumus, lai redzētu, kā 

realizējas stratēģijas izpilde pa gadiem; atbildīgā par rīcības virzienu izpildi ir Izglītības nodaļa 

un izglītības iestādes ar indikatīvo ieviešanas periodu līdz 2027. gadam. Nopietni aicina uz 

priekšdienām izglītības iestāžu attīstības plānus izvērtēt pēc to satura, jo kā departamenta 

vadītāja minēja, ka arī pašvaldība var noteikt savus iekšējus principus, uz ko virzīties; ja šie 

izglītības iestāžu rīcības plāni būtu konkrētāki un sasaistīti ar izglītības stratēģiju, ne tikai ar 

attīstības programmu, un Izglītības nodaļai, izsniedzot pozitīvos atzinumus par izglītības iestādes 

attīstības plāna atbilstību izglītības stratēģijā noteiktajām prioritātēm un rīcības virzieniem un ka 

tas iet kopsolī ar ik gadu veikto  monitoringu, kontrolēt, kā šie izglītības iestāžu plāni tiek 

izpildīti, jo izglītības stratēģijas izstrādē iesaistījās arī izglītības iestāžu direktori.   

 B.Bahs izsaka pateicību kolēģiem G.Kalniņam un I.Pētersonei par akcentu izvirzīšanu, kā 

tiek veidota novada izglītības stratēģija neatkarīgi no termiņiem; viņaprāt, stratēģijām un 

dokumentiem ir jābūt jēgpilniem un sasniedzamiem un skaidriem rezultātiem un pilnīgi atbalsta 

argumentus un viedokļus par to. Aicina dokumentus veidot ambīcijās, izcilībā, skaidri 

sasniedzamos un izvirzāmos mērķos, izvairoties no mērenības un liekvārdības, bet ar 

atskatīšanos uz rezultātiem. Aicina izvairīties domes sēdē publiski iztirzāt izglītības iestāžu 

attīstības plānu specifiskās detaļas.  

 J.Viegliņš aicina atbalstīt sagatavoto attīstības plānu.  

 Notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
10 (Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Jānis Siugalis, 
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Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  1 (Ināra Pētersone) 

"ATTURAS" -  
5 (Laine Baha, Bruno Bahs, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Mārtiņš 

Mediņš) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 575 "Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās 

izglītības iestādes "Valles pamatskola" attīstības plāna 2025.-2027. 

gadam saskaņošanu". 

 

Plkst.10.54 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst. 11.05. 

Turpmākajā sēdes daļā nepiedalās deputāts J.Siugalis. 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes "Pamūšas pamatskola" attīstības plāna 

2025.-2027. gadam saskaņošanu. 

 

(A.Okmanis, A.Naumane) 

 

Ziņo: A.Okmanis, A.Naumane. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, 

lūdz ziņojumu.  

 A.Naumane ziņo, ka plāns skatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, ir sniegts 

Izglītības nodaļas pozitīvs atzinums. Plāns veidots 2025.-2027. gadam un ir atbilstošs MK 

noteikumiem Nr. 528; tajā noteikti virzieni, misija, vīzija un vērtības, kā arī iepriekšējo prioritāšu 

īstenošanas rezultāti.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Siugalis) 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 576 "Par Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestādes "Pamūšas pamatskola" attīstības plāna 2025.-2027. gadam 

saskaņošanu". 

 

 

10.p. 

Par nedzīvojamo telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Zemgales mutes veselības 

centrs". 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 
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 Jautājums izskatīts un atbalstīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Siugalis) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 577 "Par nedzīvojamo telpu nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā SIA "Zemgales mutes veselības centrs"". 

 

 

11.p. 

Par nedzīvojamo telpu "Virsaiši-1", Codē, Codes pagastā nomas līguma termiņa 

pagarināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Siugalis) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 578 "Par nedzīvojamo telpu "Virsaiši-1", Codē, 

Codes pagastā nomas līguma termiņa pagarināšanu". 

 

 

12.p. 

Par atkritumu dalītās vākšanas un pārstrādes atļauju. 

 

(A.Okmanis, V.Gabrāns) 

 

Ziņo: A.Okmanis, V.Gabrāns. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas 

sēdē, lūdz ziņojumu.  

 V.Gabrāns ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par atkritumu dalītās vākšanas un 

pārstrādes atļauju. Pašvaldībā saņemts SIA “Lielmežotne” iesniegums ar lūgumu izsniegt 
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lēmumu par jaunu sadzīves vai ražošanas atkritumu savākšanas, dalītās vākšanas, šķirošanas, 

sagatavošanas pārstrādei un reģenerācijas vai apglabāšanas iekārtu un infrastruktūras objekta 

darbībai. Pašvaldības lēmums nepieciešams iesniegšanai Valsts vides dienestā atļaujas 

saņemšanai augstāk minēto darbību veikšanai. Darbība notiks esošā ražotnē ar nodomu palielināt 

saražotās biogāzes apjomu, lai to pārstrādātu biometānā. Uzņēmumam piešķirta B kategorijas 

piesārņojošās darbības atļauja. Uzņēmums plāno ar savu transportu vest pārtikas atkritumus 

savas biogāzes stacijas vajadzībām no Jelgavas un Viļņas pārtikas ražošanas uzņēmumiem. Citi 

sadarbības partneri laika gaitā vēl tiks apzināti. Atkritumu veidi - piena produktu, augļu, dārzeņu 

un graudaugu, eļļu u.c., gaļas, zivju un citu dzīvnieku valsts izcelsmes produkti. Kopējais 

ražošanai paredzētais apjoms ir līdz 16 000 t/gadā. Sagatavots lēmuma projekts atļaut SIA 

“Lielmežotne” ar autotransportu mucās adresē Bioenerģijas ražotne, Mežotnes pagastā zemes 

vienībā ievest un pārstrādāt sekojošu atkritumu daudzumu atbilstoši atkritumu kodiem. Uz sēdi 

ieradies SIA “Lielmežotne” pārstāvis.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Siugalis) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 579 "Par atkritumu dalītās vākšanas un pārstrādes 

atļauju". 

 

 

13.p. 

Par būvniecības ieceri "Slēgtas lagūnas tipa digestāta krātuves jaunai būvniecībai 

nekustamajā īpašumā "Lielbirzuļi", Iecavas pag., Bauskas nov.". 

 

(A.Okmanis, D.Putna, J.Krievs, B.Bahs, L.Baha, A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Putna. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas 

sēdē, kā arī novembra komitejās, lūdz ziņojumu. 

 D.Putna ziņo, ka Bauskas novada Būvvalde, pamatojoties uz saņemto būvniecības ieceri 

slēgtas lagūna tipa digestāta krātuves jaunai būvniecībai nekustamajā īpašumā “Lielbirzuļi”, 

Iecavas pagastā, pieņēmu lēmumu par publiskās apspriešanas rīkošanu. Pēc publiskās 

apspriešanas ir sagatavots pārskats par publiskās apspriešanas rezultātiem, kuru lūdz saskaņot. 

A.Okmanis aicina ziņot par iepriekšējās mēneša komitejās un domes sēdē uzdotajiem 

jautājumiem, par iesaistīto personu un iedzīvotāju padomes viedokli.  

D.Putna ziņo, ka Vides un attīstības komitejas sēdē bija ieradušies SIA “Egg Energy” 

pārstāvji, kuri būs galvenie būvētāji un būves ekspluatētāji. Bija ieradušies arī AS “Balticovo” un 

zemnieku saimniecības pārstāvji, kurš būs galvenais šī digestātu izmantotājs; iedzīvotāju 

padomes pārstāvis būvniecības ieceri atbalstīja. Nekustamais īpašums, uz kura paredzēta 

digestāta krātuves izbūve, atrodas lauksaimniecības zemē un saskaņā ar Iecavas novada apbūves 

noteikumu grafisko daļu ir atļauts šis izmantošanas veids. Apbūves noteikumu aprakstošajā daļā 

noteikts, ka mēslošanas līdzekļu uzkrāšanas rezervuāri ir atļauti izmantošanai ārpus ciema 

teritorijām ar nosacījumu, ka tiek nodrošināta nosedzoša krātuves virskārta. SIA “Egg Energy” 

pārstāvji sniedza informāciju par membrānām kā novitātēm Eiropā, kuras ir ļoti izturīgas un šim 
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mērķim piemērotas. Zemnieku saimniecības pārstāvis informēja par īpaši šim mērķim iegādātu 

speciālo tehniku, lai maksimāli efektīvāk digestātu iestrādātu zemē. Vides un attīstības komiteja 

sniedza pozitīvu un atbalstošu lēmumu. 

A.Okmanis papildina, ka pēc būvniecības ieceres prezentācijas guva pārliecību, ka 

digestāta krātuve būs maisveida tipa, kas nodrošinās digestāta noslēgtību.  

J.Krievs jautā, uz kā vārda būs būvatļauja. D.Putna atbild, ka uz SIA “Egg Energy” 

vārda, šobrīd rit īpašumtiesību sakārtošanas process.  

J.Krievs norāda uz lēmuma projekta 2. punktā vārdisko izpratni par “konceptuāli 

atbalstīt” – vai tiek atbalstīts vai netiek. J.Krievs turpina par Baldones ceļa svara ierobežojumu – 

kā tiks pārvadāts digestāts. D.Putna atbild, ka pašvaldība izdos tehniskos noteikumus par svara 

ierobežojumiem un pieņem precizēšanai lēmuma projekta 2. punktu.  

B.Bahs jautā, vai pārstāvji informēja par iespējamiem riskiem iedzīvotājiem un videi. 

D.Putna atbild, ka būvei kā tādai riski nepastāv, jo tā ir inovatīva un droša; digestāta izsūknēšana 

būs atbilstoša Valsts vides dienesta nosacījumiem un periodiski tiks veiktas pārbaudes.  

L.Baha informē par Vides un attīstības komitejas sēdē ziņoto – tika akcentēti tie 

jautājumi, uz kuriem netika gūtas atbildes iepriekšējās komitejās – projektēšana vēl nav sākusies, 

nepieciešami pašvaldības izdoti tehniskie noteikumi, kuros arī paredzēs prasības pašvaldības 

īpašumā esošo ceļu uzturēšanai; piegāžu ķēdes attālumi ir nelieli, tāpēc nākotnē iespējama 

caurdures tehnoloģijas ieviešana digestāta nopludināšanai augsnē, tādā veidā ceļus nemaz 

neizmantojot; pārstāvji akcentēja, ka AS “Balticovo” ir uz attīstību un inovācijām tendēts, 

balstoties uz citu valstu pieredzi; tika akcentētas krātuves ilustrācijas divos līmeņos, kas 

norobežo smakas izplatību; Iecavas pagasta iedzīvotāju konsultatīvās padomes pārstāvis 

informēja par bažām par smakām, kas bijušas iepriekš saistītu lietu kontekstā. Kopumā 

prezentācija bija ļoti vērtīga; aicina maksimāli apzināt visas iesaistītās puses būt klātesošiem, ja 

arī nākotnē plānotas šādas ieceres. 

A.Mačeks papildina, ka digestāta piegāde plānota ziemas periodā, pavasarī/rudenī tā 

iestrāde zemē. VSIA “Latvijas Valsts ceļi” un Satiksmes ministrijai vairākkārt rakstītas vēstules 

par ceļa posma rekonstrukciju saistībā ar Rail Baltica projektu, zīmes tiks novietotas atbilstoši 

satiksmes organizācijai, kā arī Rail Baltica ietvaros apņēmušies nepasliktināt ceļu stāvokli un to 

atbilstoši uzturēt ikdienā, ko regulēs tehniskie noteikumi; uzmanība tiks pievērsta digestāta 

pārvadāšanas periodiem; AS “Balticovo” ir ieinteresēti sadarbībai ar iedzīvotājiem neērtību 

novēršanā. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Deputāte I.Pētersone 

balso “Par” ar roku. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Raitis Ābelnieks, 

Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Siugalis) 

NOLEMJ: 

 

precizēt lēmuma projekta 2. punktu – svītrot “konceptuāli”,   

 

pieņemt lēmumu Nr. 580 "Par būvniecības ieceri "Slēgtas lagūnas tipa 

digestāta krātuves jaunai būvniecībai nekustamajā īpašumā 

"Lielbirzuļi", Iecavas pag., Bauskas nov."". 
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14.p. 

Par dzīvojamai mājai Mēmeles iela 8, Bauskā funkcionāli nepieciešamā zemesgabala 

pārskatīšanu. 

 

(A.Okmanis, D.Platonova) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Platonova. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas 

sēdē, lūdz ziņojumu. 

 D.Platonova ziņo, ka pašvaldībā saņemts daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Mēmeles iela 

8, Bauskā dzīvokļu īpašnieku kopības pilnvarotās personas ierosinājums ar lūgumu pārskatīt 

daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai Mēmeles iela 8, Bauskā funkcionāli nepieciešamo zemes 

gabalu. Dzīvojamā māja sadalīta 7 dzīvokļu īpašumos, kuri reģistrēti zemesgrāmatā. Plāns ir 

izstrādāts un virzāms apstiprināšanai Bauskas novada domē. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma 

projektu saskaņā ar pielikumu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Siugalis) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 581 "Par dzīvojamai mājai Mēmeles iela 8, 

Bauskā funkcionāli nepieciešamā zemesgabala pārskatīšanu". 

 

 

15.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022.–2028. gadam Investīciju 

plānā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Siugalis) 

NOLEMJ: pieņemt lēmumu Nr. 582 "Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības 
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programmas 2022.–2028. gadam Investīciju plānā". 

 

 

16.p. 

Par daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas "Saulaine 23", Saulainē, Rundāles pagastā 

pārvaldīšanas un apsaimniekošanas maksas noteikšanu. 

 

(A.Okmanis, A.Sietiņš) 

 

Ziņo: A.Okmanis, A.Sietiņš. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz 

ziņot. 

 A.Sietiņš ziņo, ka Bauskas novada pašvaldības iestāde “Rundāles apvienības pārvalde” 

veic daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas “Saulaine 23”, Saulainē, Rundāles pagastā 36 dzīvokļu 

īpašumu pārvaldīšanu un apsaimniekošanu. Saskaņā ar 2012. gada 28. decembra Rundāles 

novada domes lēmumu noteikta pārvaldīšanas un apsaimniekošanas maksa 0,23 EUR uz vienu 

apsaimniekojamās platības kvadrātmetru. Visus šos gadus apsaimniekošanas maksa nav mainīta, 

lai gan mainījušās pamatalgu un materiālo resursu izmaksas. Veikts pārrēķins, pamatojoties uz 

spēkā esošajiem normatīvajiem aktiem, daudzdzīvokļu mājai nosakot apsaimniekošanas maksu 

0,41 EUR m2 ar 2025. gada 1. janvāri. Jūlijā notika mājas iedzīvotāju sanāksme, kurā tika ziņots 

par plānotajām izmaiņām. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. Domes priekšsēdētājs 

A.Okmanis balsojumā nepiedalās. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

14 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra Pētersone, Raitis Ābelnieks, 

Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Aivars Okmanis, Jānis Siugalis) 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 583 "Par daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas 

"Saulaine 23", Saulainē, Rundāles pagastā pārvaldīšanas un 

apsaimniekošanas maksas noteikšanu". 

 

 

17.p. 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Salātu iela 22-35, Bauskā pārņemšanu Bauskas novada 

pašvaldības īpašumā. 

 

(A.Okmanis, G.Vīgupa) 

 

Ziņo: A.Okmanis, G.Vīgupa. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz 

ziņot. 

 G.Vīgupa ziņo, ka pašvaldībā saņemts tiesu izpildītājas paziņojums par nekustamā 

īpašuma Salātu ielā 22-35, Bauskā nodošanu pašvaldības īpašumā, pamatojoties uz mantojuma 

tiesību lietas izbeigšanu.  Īpašums nav reģistrēts zemesgrāmatā. Sagatavots lēmuma projekts par 

nekustamā īpašuma bezmantinieka mantas-dzīvokļa pārņemšanu pašvaldības īpašumā 
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pašvaldības funkciju nodrošināšanai, uzdodot iestādei “Bauskas apvienības pārvalde” pēc 

nodošanas-pieņemšanas akta parakstīšanas reģistrēt īpašumu zemesgrāmatā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Siugalis) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 584 "Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Salātu 

iela 22-35, Bauskā pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības īpašumā". 

 

 

18.p. 

Par nekustamā īpašuma "Jaunās" zemes vienības Mežotnes pagastā nodošanu īpašumā 

bez atlīdzības. 

 

(A.Okmanis, G.Vīgupa) 

 

Ziņo: A.Okmanis, G.Vīgupa. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz 

ziņot. 

 G.Vīgupa ziņo, ka pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot īpašumā bez 

atlīdzības dzīvokļa īpašumam piekrītošās domājamās daļas no nekustamā īpašuma “Jaunās”, 

Strēlniekos, Mežotnes pagastā zemes vienības. Īpašums sastāv no zemes vienības 0,6588 ha 

platībā un pieder pašvaldībai. Uz zemes vienības atrodas 4 dzīvokļu dzīvojamā māja, kurā visi 

dzīvokļi privatizēti par pajām. Sagatavots lēmuma projekts nodot par pajām privatizēto dzīvokļu 

īpašniekiem īpašumā bez atlīdzības daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai “Jaunās”, Mežotnes pagastā 

piesaistīto zemes vienību 0,6588 ha platībā proporcionāli katra dzīvokļa kopīpašuma domājamai 

daļai. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Siugalis) 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 585 "Par nekustamā īpašuma "Jaunās" zemes 

vienības Mežotnes pagastā nodošanu īpašumā bez atlīdzības". 

 

 

Sēdes vadītājs Aivars Okmanis ierosina balsot vienā balsojumā par 19., 20., 21., 22., 23., 

24., 25., 26., 27., 28., 29., 30., 31. un 32. lēmumu projektiem. 
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 Deputāti piekrīt. 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumiem balso: 

"PAR"  -  

15 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Siugalis) 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Plūdoņa iela 13-2, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 586 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Plūdoņa iela 13-2, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dambenieki", Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 587 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Dambenieki", Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dumpji", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 588 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Dumpji", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kalēji", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 589 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Kalēji", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-2, Pastališķi, 

Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai.  

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 590 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-2, Pastališķi, Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-103, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 591 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Tirgus ielā 5-103, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu iela 5-7, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 592 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Cīruļu iela 5-7, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Sporta ielā 7-1, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 593 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Sporta ielā 7-1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 2"-2, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 594 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 2"-2, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 18-1, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 595 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 18-1, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1"-7, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 596 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Talcinieki 1"-7, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1"-8, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai.  

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 597 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Talcinieki 1"-8, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 
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31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1"-10, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai.  

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 598 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Talcinieki 1"-10, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Talcinieki 1"-12, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 599 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Talcinieki 1"-12, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 19. decembrī plkst. 11.42. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2025. gada 30. janvārī plkst. 9. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes lēmumi ar pielikumiem uz 50 lp. 

2. 19.12.2024. saistošie noteikumi Nr. 21 uz 51 lp. 

3. Izglītības iestādes “Bauskas 2. vidusskola” attīstības plāns 2025.-2027. gadam uz 6 lp.  

4. Izglītības iestādes “Valles pamatskola” attīstības plāns 2025.-2027. gadam uz 13 lp. 

5. Izglītības iestādes “Pamūšas pamatskola” attīstības plāns 2025.-2027. gadam uz 14 lp. 

6. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028. gadam Investīciju plāns uz 182 lp.  

7. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 2 lp. 

 

 

 

 

Sēdes vadītājs        Aivars Okmanis 

 

 

 

Sēdes protokolētāja       Ieva Skujeniece 

 


